
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2014–2015 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2015Z00677 

Vragen van het lid Jacobi (PvdA) aan de Staatssecretaris van Economische 
Zaken over de herintroductie van de Atlantische zalm (ingezonden 19 januari 
2015). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van het feit dat de herintroductie van de Atlantische 
zalm minder succesvol is dan gepland en dat het aantal terugkerende 
Atlantische zalmen de afgelopen jaren drastisch is gedaald, zoals aangegeven 
door Der Atlantische Lachs?1 

Vraag 2
Onderschrijft u deze bevindingen van Der Atlantische Lachs? 

Vraag 3
Bent u op de hoogte van het feit dat de oorzaak hiervan deels aan de 
bijvangst bij het vissen op zeebaars wordt toegeschreven? 

Vraag 4
Bent u op de hoogte van het feit dat er grote investeringen zijn gedaan om 
de Atlantische zalm te herintroduceren, en dat deze investeringen nu 
grotendeels teniet worden gedaan? 

Vraag 5
Welke oplossingen/maatregelen ziet u om de herintroductie van de Atlanti-
sche zalm te verbeteren? 

Vraag 6
Bent u bereid om, in overleg met de regio/sector, deze maatregelen te treffen 
ter verbetering van de herintroductie van de Atlantische zalm?

1 Der Atlantische Lachs: Beschwerde gegen die Fischereipolitik der Niederlande/Complaint 
concerning the fisheries policy of the Netherlands
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